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Kérdés

"Mibe kerül a biztos kezdet?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre írásban
várom válaszát.

Tisztelt Miniszter úr!

Gyurcsány Ferenc bejelentette, hogy biztos kezdet klubokat kell leginkább azokban a
térségekben alapítani, ahol nagy a szegénység .

Tisztelt Miniszter Úr!

6. Mi lesz a biztos kezdett klubok feladata?

7. Lesz-e szerepe a vidékfejlesztés szempontjából?

8. Az Ön tudomása szerint mibe kerül a tervezett intézményhálózat felállítása?

9. Az Ön által irányított területen milyen fontos célokat lát egy ilyen nagyságrendű
összeg felhasználására?

10. Milyen érv szól amellett, hogy az összeget ne erre, hanem a biztos kezdet klubokra
fordítsák?



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . február 26 .

Zsigó Róbert
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